
Bestyrelsesmøde HSK den 08.10.18 hjemmeside  
 
Tilstede Katrine, Anna, Andrew, Agnete, Marianne, Zandra, Mette og Sanne  
 
Referat fra sidst godkendt.( men rettelse af pkt. 5 fra sidste referat droppes foreløbig, 
Lørdags trækhold ) 
 

1. Mette informere om arbejdsdag i uge 42 
Vindue i dommertårn , Andrew lukker det ( tømmer bestilt ) 
Barriere i lille hal 
Slå græs 
Buskryder 
Hegnspæle skal laves 
Oprydning i haller og mellemgang 
Brædder på Hannes fold 
Sommerblomster/krukker pakkes ned 
Pudse spejle 
Vaske ned stor hal for alger 
Snor i flagstang 
Gulv ved tilskuereplads 
 
Ønske om at få skiftet til LED lys i rytterstuen og skiftet loftet 
Styr på ledninger i rytterstuen 
Agnete + Anna mødes med en der kan lave lydanlæg og får en pris. 
 
Folie på det gamle dommertårn, som skjuler det udstyr vi har derinde 
Vi skal i gang med og indsamle depositum for hestepasnøgler kr 100,00 pr nøgle 

 
 

Vi har snakket varmtvandsbeholder  
 

Alle må gerne ha et skab stående i den store hal , så længe det ikke går over barrierekanten 
 
Vi har snakket tag i den lille stald mht.  vand der kommer ind 
 
 

2. Formand , der er bestilt 400 diabetislodder mere, vi skal af med dem inden den 21.12.18 
Sponsoraftale med OK er i hus 
Arbejdsdag den 20/10 2018, Mette slår det op på facebook  
 

3. Stævneudvalg, Anna søger dato til landsstævne i ponyspring , ønske om dato 8/9/10/11 aug 2019 
alternativ 13/14/15/16 juni 2019 
25 nov 2018 sløjfedressur 
 

4. Zandra, pt. Ser det fornuftigt ud , refusion fra medarbejder skal kommunikeres bedere 
Der er drøftet forsikringer vedr. Kontoer  
 

5. Fonden, vi har snakket varmepumpe til toiletter, sadelrum + elevsadelrum 
 

6. Generelt, vi har snakket internet 



 
 


